
Onderwerp: Verzoek tot toevoegen agendapunt rondvraag PV BZK 08-10 

 

Geachte griffie, beste Charles 

 

Graag wil ik namens het lid Van Eijs (D66) een rondvraagpunt aan de agenda voor de PV van 8 

oktober as. toevoegen. Het betreft het verzoek tot een reactie van de staatssecretaris op het 

volgende artikel: https://nos.nl/artikel/2351211-kamer-wil-binnenhof-alleen-verlaten-voor-

coronaproof-gebouw-knops-boos.html  van 6 oktober jl.  

 

In het bijzonder daarbij de volgende aandachtspunten: 

•             In hoeverre de nieuwe locatie corona-proof is; 

•             De stand van zaken rondom de stikstofproblematiek; 

•             De mogelijkheid tot het houden van een werkbezoek met de commissie BZK aan de nieuwe 

locatie 

 

Bij voorbaat dank! 

 

Met vriendelijke groet, 

Tom Bouma 

 

Sr. beleidsmedewerker Tweede Kamerfractie D66  
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